
 
                                                                          

                                                                                                                                            
 
 

Per e-mail verzenden 
 
Mevrouw C.M. Zeegers MA 
Wethouder Klimaat, Bouwen, Wonen 
 

Rotterdam, 11 maart 2024 
 

Geachte mevrouw Zeegers, 
 
Uw brief van 15 februari 2024 hebben wij per e-mail in goede orde ontvangen. Op verzoek van de  
commissie Bouwen, Wonen en Buitenruimte heeft u gereageerd op onze brief van 12 januari 2024. 
 
In deze brief van 12 januari 2024 maakten wij u er op attent dat de brief van burgemeester en 
wethouders (kenmerk M2307-2974-23bo009257) met als onderwerp Terinzagelegging PBP Park 
OverdeSchie d.d. 12 december 2023, een aantal onjuistheden bevat waardoor de indruk kan worden 
gewekt dat er geen enkel bezwaar zou zijn om woningen op het huidige tennispark te realiseren.  
 
Deze onjuistheden omvatten onder andere:  
 
- Er bestaan wel degelijk in eerdere correspondentie genoemde bezwaren tegen het wijzigen van 

de bestemming van een belangrijke maatschappelijke en sociale bestemming ten behoeve van 
het bouwen van woningen op het huidige tennispark. 

- Er was wel een partij geïnteresseerd in overname van het park maar de parkeigenaar weigerde 
met deze partij in gesprek te gaan. 

- Er is wel degelijk een door de KNLTB aangetoond banentekort in Rotterdam Noord. Dit neemt 
nog verder toe omdat Indoorbanen plaats maken voor fitness en padelbanen, die per m2 meer 
opbrengst bieden voor de parkeigenaar. 

- Rotterdam Sportsupport heeft geen constructieve ondersteuning geboden voor het behoud van 
tennis in Overschie. 

 
Het is jammer dat u ondanks het verzoek van de commissie Bouwen, Wonen en Buitenruimte in uw 
brief van 15 februari 2024 op geen enkele wijze inhoudelijk op de door ons gesignaleerde 
onjuistheden reageert. In plaats daarvan wijst u ons op de mogelijkheid die er was om gedurende de 
terinzagelegging van het projectbestemmingsplan een zienswijze in te dienen. Uiteraard hadden wij 
dit al gedaan en onze zienswijze werd per aangetekende post tijdig verzonden.  
 
Als bestuur van de tennisvereniging gaat het ons vooral om het behoud van een tennispark in 
Overschie, niet alleen voor TCO leden, maar voor iedereen die wil tennissen. Vooral voor de jeugd in 



Overschie is een grotere afstand een flinke belemmering om te kunnen tennissen.  
 
Het klopt dat alle tennissers van TCO zich hebben kunnen inschrijven bij een tennispark in de buurt. 
Dit is echter ten koste gegaan van het sociale aspect, omdat de leden van TCO zich hebben verspreid 
over verschillende parken. Bovendien hebben de betreffende parken veelal hun maximale capaciteit 
al bereikt waardoor het vrijwel onmogelijk is om gedurende avonden en het weekend een baan op 
een gewenst tijdstip te reserveren. Wanneer er competitie wordt gespeeld is er nog minder 
gelegenheid om een baan te reserveren. Mede daardoor heeft TCO met moeite een park in 
Rotterdam kunnen vinden waar de teams competitie kunnen spelen. Een en ander blijkt ook uit het 
rapport van de KNLTB (2022) dat aantoont dat het aantal tennissers de laatste jaren flink is 
toegenomen, terwijl het aantal tennisbanen afneemt doordat binnenbanen plaatsmaken voor fitness 
en padel. In Rotterdam Noord is zelfs sprake van een groei van het aantal tennissers van 20%. Op het 
KNLTB Jaarcongres, dat op zaterdag 17 februari 2024 werd gehouden, bleek opnieuw dat het aantal 
tennissers nog steeds groeit. Het huidige banentekort is nu al duidelijk merkbaar en neemt nog 
verder toe. 
 
U stelt in uw brief dat TCO ervoor gekozen zou hebben om geen gebruik te maken van de 
ondersteuning van Rotterdam Sport Support. Dit is onjuist. In de gesprekken die wij hebben gevoerd 
met een vertegenwoordiging van de afdeling Sport waar Rotterdam Sportsupport ook bij aanwezig 
was, hebben wij op geen enkele wijze een constructieve inzet van Rotterdam Sportsupport ervaren 
om een tennispark voor Overschie te behouden. Dit hebben wij gemist. Op dit punt heeft geen 
ondersteuning van Rotterdam Sportsupport plaatsgevonden terwijl dit zeer wenselijk was geweest. 

 
Met vriendelijke groet,  
 
 
Het bestuur van TCO 
 
Cc  Commissie Bouwen, Wonen en Buitenruimte 
 
 


